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Conni Mortensen, Bente

BrandstruP og JYtte Bie
o4.o5.2021,

Uddybning af emnet/beslutning

Referat blev godkendt uden bemærkninger

Møde med oplæg til bygningsgennemgang

Afholdt 3L.A3.2OZ1

I dag 4.05 var der møde med John Spælling og Knud

Vorrre Højsgaaard vedr' bygningsgennemgang' I mødet

deltog Conni Mortensen og Jytte Bie'

-der var en god gennemgang, og aftalt hvad der videre

skal ske. Jannik vil komme med en henvendelse og så

skal der aftales fjernelse af hæk og opretning af sten ved

afsats med planter, og sten ved trekanten'

Problem med kørsel over græsplænen, tager en snak

med Jannik, hvad kan vi gare?

Der har ikke være nogen forespørgsel

Ved indflytning af nye beboer, skal de bydes velkommen

med en buket blomster.

Der indkøbes en ny trillebør til fælles benyttelse'

Conniog Bente deltager i repræsentantsmødet'

Godkendelse af referat
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